

English Introduction:

Hello! My name is Ellie Smoak. I am a senior French and International Business major at Clemson. I started college as an education major, because that is something I am passionate about. After my first semester I switched to a more career oriented major that exercised my love for French language and culture. In order to continue educating children, I got a job as a substitute and after school teacher at a local preschool. I have been able to integrate a French curriculum into the classroom. I had to take a 4 month break from this job, while I studied abroad in Montpellier, France during the spring semester of my junior year. This opportunity allowed me to immerse myself in the culture, as I interned for a French company and studied at a French university. Along with french and educating, I have a passion for people. As I look into the near future, I would like to pursue a career that allows me to interact with people daily, whether that be sales or even entrepreneurship. This website will take a deeper look into my time here at Clemson as a language and international business student.

French Introduction:

Bonjour! Je m'appelle Ellie Smoak. Je suis étudiante en français et commerce international dans ma dernière année à Clemson. J'ai commencé à l'université étudiante en éducation, parce que c'est un sujet pour lequel j'ai de la passion. Après mon premier semestre, j'ai changé ma spécialisation pour le français et le commerce international qui est plus orienté vers des possibilités de carrière dans les affaires. Cela m'a également permis d'exercer mon amour pour la langue et la culture française. Afin de continuer à éduquer les enfants, j'ai trouvé un emploi d'enseignante remplaçante et enseignante pour les enfants après l'école dans une école maternelle locale. J'ai pu intégrer un programme de français dans les classes. J'ai dû faire une pause avec cet emploi pour quatre mois afin d'étudier à l'étranger à Montpellier, en France pendant le semestre de printemps pendant ma troisième année. Cette opportunité m'a permis de m'immerger dans la culture, pendant que j'ai fait un stage dans une entreprise française et étudié dans une université française. En plus du français et de l'éducation, j'ai une passion pour les gens. Dans un futur proche, j'aimerais poursuivre une carrière qui me permette d'interagir quotidiennement avec les gens, comme la vente ou l'entrepreneuriat. Ce site web va donner un aperçu de mon expérience à Clemson en tant qu'étudiante en langue et commerce international.